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In deze DBNieuwsbrief: 
- Nieuwjaarsreceptie 2025  - Snerttoernooi 2025  - Algemene Ledenvergadering  

- Cadeautje vrijwilligers   - Carnaval bij DBN’22  - JO9 Wintercup     

- Help mee!     - Sponsoren & Club van 100   - Scheidsrechters gezocht! 

- Contributie achterstand?  - Vacatures     

 

Namens jeugdbestuur en hoofdbestuur wensen wij iedereen een zeer gelukkig, gezond en uiteraard sportief 2025 

toe! Graag delen wij weer ons DBNieuws met jullie. 

  

Zet deze data alvast in je agenda en kom gezellig langs! 

 

-   Zaalvoetbaltoernooi jeugd op zondag 12 januari 

-  Snerttoernooi senioren op zondag 12 januari (vanaf 12u) 

-  Nieuwjaarsreceptie op zondag 12 januari (vanaf 15u) 

-  JO9 Wintercup op zaterdag 18 januari 

-  Carnaval bij DBN’22 in het weekend van 1 & 2 maart 

 

We blijven als vereniging volop in beweging. In 2025 willen we DBN’22 verder gaan ontwikkelen en hebben we al 

hele mooie ideeën. Denk hierbij bijvoorbeeld aan een speciale jeugdhoek en jeugdactiviteiten in ons clubhuis. Maar 

ook de zaalvoetbaltoernooien die de laatste tijd voor de jeugd zijn en worden georganiseerd zijn mooi voorbeelden 

van een breder aanbod dan alleen het reguliere veldvoetbal. 

 

Het lukt ons steeds beter samen oplossingen te verzinnen voor problemen waar we tegenaan lopen. En natuurlijk 

zijn we er nog lang niet en zijn er nog heel veel wensen, maar stapje voor stapje wordt het steeds beter! 

Wat voor iedereen belangrijk is om te realiseren is dat we een vereniging zijn van vrijwilligers. Mensen die met hart 

voor de club hun vrijwillige tijd en energie in DBN’22 stoppen om er samen iets moois van te maken. En als er dan 

een keer iets mis gaat of als er iets nog niet gerealiseerd is, doen die mensen dat niet expres, maar hebben ze er 

even nog geen tijd voor kunnen vinden. Hoe meer vrijwilligers, hoe sneller we zaken kunnen realiseren bij onze 

mooie vereniging. Help dus ook mee, want we zijn met alle hulp blij.  

 

Heb jij nog suggesties, ideeën of wil je meehelpen met de verdere bouw aan DBN’22?  

Laat het ons weten via secretaris@dbn22.nl 
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NIEUWJAARSRECEPTIE & SNERTTOERNOOI 2025  

 
 

Jubilarissen 
Op 12 januari huldigen we onderstaande jubilarissen! 

 

25 jaar    40 jaar    50 jaar   60 jaar  

Myriam de Bruin Frenk van Bokhoven Sidney Moscoviter Bertus Coort    

      Frans Kleyzen    

      Jan van Gelder                                                                

 
Sidney Moscoviter en Bertus Coort zijn helaas afwezig.  



 

ALGEMENE LEDENVERGADERING, 28 NOVEMBER JL. 
De eerste ALV van DBN’22 was eind november vorig jaar. We zijn blij met de leden die de moeite hebben genomen 

naar de vergadering te komen. Dank daarvoor! 

 

Op de laatste pagina’s van deze DBNieuwsbrief zijn de notulen en het jaarverslag opgenomen van de ALV.  

Neem ze rustig even door! 

 

 

CADEAUTJE VRIJWILLIGERS 

Een vereniging als DBN’22 is voor een heel groot gedeelte afhankelijk van vrijwilligers. Zo’n 150 vrijwilligers 

hebben wij er maar liefst! Dat is echt heel erg veel en had je misschien niet verwacht. Sommige zijn heel 

erg zichtbaar op het veld of achter de bar, maar er zijn er ook heel veel actief als er bijna niemand op het 

complex is. Zij zorgen er dan voor dat er klusjes worden gedaan of alles weer schoongemaakt wordt.  

 

Op 13 december waren al onze vrijwilligers welkom op de gezellige vrijwilligersavond. Hier konden zij ook 

een cadeautje op komen halen. Ben jij vrijwilliger en heb je je cadeautje nog niet opgehaald, kom dan as 

zondag naar de nieuwjaarsreceptie en meld dit even achter de bar. 

 

DBN’22 waardeert onze vrijwilligers enorm en daarom is het belangrijk dat er een speciale commissie in het 

leven is geroepen die zich bezig houdt met het waarderen en behouden van onze vrijwilligers. Wil jij 

meedenken of meehelpen als vrijwilliger. Mail dan naar secretaris@dbn22.nl  

                                      

CARNAVAL BIJ DBN’22 (1 & 2 maart) 
Wat was het in 2024 een groot feest! Een heel weekend kon iedereen heerlijk genieten van het Carnavalsfeestje bij 

DBN’22. De voordelen die we van veel feestvierders hoorden:| 

 

-  Niet die volgepropte straten en cafés zoals in de stad 

-  Makkelijk te bereiken en veel ruimte om te parkeren 

-  Veel leuke activiteiten op een veilige plek voor de kinderen en heerlijke snoep voor ze 

-  Aantrekkelijke prijzen voor mijn biertje en drankje! 

 

Zet 1 en 2 maart dus alvast in je agenda en kom overdag gezellig naar DBN’22 (dan kan je ’s-avonds alsnog naar de 

stad…….). Hieronder enkele sfeerfoto’s van vorig jaar. 
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JO9 WINTERCUP 
Een prachtig wintertoernooi op ons kunstgrasveld met maar liefst 20 JO9-teams uit de hoofdklasse.  

Kom gezellig kijken! 

 

          

                      

 

                                                                                                                



 

 

 

HELP MEE AAN HET SUCCES VAN DBN’22 

Inmiddels bestaat DBN’22 ruim 2 jaar en zijn we flink aan het groeien. We begonnen met zo’n 500 leden en na ruim 

twee seizoenen zitten we al op bijna 650 leden en veel op de wachtlijst!! Dat zorgt ook voor groeipijn en dus hebben 

we jullie nodig. DBN’22 is afhankelijk van de hulp van leden (en bijv. hun ouders). En het hoeft echt niet iedere week. 

Heel fijn als iedereen via onderstaande link kan aangeven hoe je DBN’22 kan helpen en wat jouw talenten zijn. Thx! 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfJKvhJi1rzSOI7sXAOIRiM5zmngZpBRTj3OjNifDc4s7_YMA/viewform?vc

=0&c=0&w=1&flr=0 

 

DBN’22 IS AANTREKKELIJK VOOR SPONSOREN 
Zodra je op ons sportpark loopt, valt het direct op. Het hele hoofdveld hangt volledig vol met reclameborden en  

-doeken. Én, niet te vergeten, bij de entree hangt een prachtig doek met daarop ‘Gezellig Samen Thuis!’. Heel 

belangrijk voor de uitstraling van onze vereniging, maar uiteraard ook voor inkomsten die we niet kunnen missen. 

Onze sponsorcommissie is hier verantwoordelijk voor en besteed hier veel vrijwillige uren in; veel dank daarvoor! 

En ze zijn ambitieus en willen nog meer bereiken voor DBN’22. Er zijn namelijk nog wel wat ruimtes over op het 

sportpark waar een prachtig bord of doek geplaatst kan worden. Belangrijk in een samenwerking tussen een sponsor 

en DBN’22 is dat we kijken hoe we voor elkaar van toegevoegde waarde kunnen zijn. Dus geen eenrichtingsverkeer, 

maar een echte win-win. Wij zijn dus benieuwd naar de doelstellingen van een mogelijke sponsor en kijken graag 

hoe we zo aantrekkelijk mogelijke afspraken met elkaar kunnen maken. Ben jij of ken jij een mogelijke sponsor; 

neem dan contact op met één van de leden. Willem kan je bellen op 06 – 8681 0878. 

 

Graag stellen we Willem Schalken, Peter Bok, Michael Kusters en Robert Flokstra, aan jullie voor. Veel dank Robert, 

Willem, Peter en Michael en veel succes! Mail naar sponsoring@dbn22.nl  

 

    

 

 

 

 

SCHEIDSRECHTERS BOVENBOUW JEUGD (incl. eten en drinken) 
Op dit moment is het lastig om een goede planning te maken voor  

scheidsrechters die onze bovenbouw (vanaf JO13) kunnen fluiten.  

We zijn dus hard op zoek naar meer vrijwilligers.  

 

We willen graag een vaste pool creëren, zodat we voldoende kunnen  

rouleren en een ieder misschien 1x in de 6 weken aan de beurt is om een wedstrijd te fluiten.  

Om dit te kunnen doen, hebben we meer mensen nodig. Als je komt fluiten, krijg je lekker wat te eten en te drinken! 

Wil jij ons hierin versterken? Dan kun je contact opnemen met Gerard Maartens of Charaf Frikh.  

Gerard  te bereiken op 06 – 4149 9767. 

                                                                                                                                                   

 

 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfJKvhJi1rzSOI7sXAOIRiM5zmngZpBRTj3OjNifDc4s7_YMA/viewform?vc=0&c=0&w=1&flr=0
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CONTRIBUTIE ACHTERSTAND? 

DBN’22 heeft een paar belangrijke inkomstenbronnen; het clubhuis, sponsoring én met name contributie. 

Wij hebben dit geld hard nodig om belangrijke dingen te kunnen kopen waar onze leden dan weer plezier 

van kunnen hebben. De inning van contributie gaat via NIKKIE. Helaas zijn er nog leden die nog helemaal 

niets hebben betaald. Wij willen iedereen oproepen netjes aan je contributieverplichting te voldoen. Je 

loopt de kans, na de winterstop, niet meer te kunnen trainen en voetballen, omdat je dan door DBN’22 

op non-actief wordt gezet. Laten we dit voorkomen. Veel dank voor je medewerking. 

Jeugdfonds Sport & Cultuur kan helpen: 

Voor ouders | Jeugdfonds Sport & Cultuur (jeugdfondssportencultuur.nl) 

 

                 

VACATURES – STEEK WAT UURTJES IN JE FAVORIETE HOBBY 
Hoe meer handen, hoe lichter het werk. We zijn blij dat steeds meer mensen aangeven best iets voor de club te 

willen doen. De kleding-, financiële en sponsorcommissie zijn hier goede voorbeelden van. Vele handen maken licht 

werk! 

 

De vereniging is van de leden en niet van het bestuur. Mocht jij ook iets willen doen voor DBN’22. Al is het maar iets 

kleins of bijvoorbeeld samen met een voetbalvriend(in). Mail ons via secretaris@dbn22.nl of vraag het aan een van 

de bestuursleden. 

 

Barpersoneel 

  * De wereld een keer bekijken vanaf de andere kant? Een keer in de avond of in het weekend. Hoeft echt  

       niet direct de gehele dag, maar kan bijvoorbeeld ook één zondagmiddag of -ochtend per maand. 

 

Coördinatie lagere elftallen senioren 

 * Contactpersoon en klankbord voor de lagere elftallen zaterdag en zondag. 

 

Scheidsrechters, Trainers &  Begeleiding jeugdteams 

  * Help mee aan het spelplezier van onze jeugd!  

Een ander talent? Dan kan je ook meehelpen! 

  * Ieder zijn/haar ding. Je kan altijd meehelpen met iets wat je leuk vindt!  

 

                                                           

https://jeugdfondssportencultuur.nl/voor-wie/voor-ouders/
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NOTULEN ALV 28 november 2024 

 

1. Opening vergadering 

De vergadering wordt bijgewoond door:  27 leden (incl. interim bestuur) 

2. Mededelingen, ingekomen stukken & bericht van verhindering  

 

Mededeling: 

ALV van 2 seizoenen (’22-‘23 & ’23-’24) aangezien er nog geen actuele financiële cijfers voorhanden waren door oa 

vertragingen in de BOSA-subsidie. Aangezien er nog steeds een  interim bestuur aanwezig is zal er eerst een 

bestuursverkiezing plaatsvinden. 

Geen ingekomen stukken. 

 

Van Wim Brouwer, Nicole en Peter Kroes, Ad Spijkers en Jan Spierings zijn berichten van verhindering ontvangen. 

3. Bestuursverkiezing: 

De verkiezingen vinden plaats d.m.v. hand opsteken op de vraag: Wie heeft er bezwaar tegen het verkiesbaar stellen 

van: 

Jeffrey Rynenberg   > unaniem gekozen als voorzitter 

Frank Peeters    > unaniem gekozen als secretaris 

Charaf Frikh    > unaniem gekozen als vertegenwoordiger Jeugd 

Karima  van Heiningen- Frikh  > unaniem gekozen als Algemeen Lid 

Bart van Poppelen   > unaniem gekozen als PR & Communicatie 

PENNINGMEESTER vacant….. als je interesse hebt in deze functie, neem dan contact op met iemand van het bestuur 

of de voorzitter. Als je denkt dat je dit kan bemannen, laat het ons weten. Er is voldoende ondersteuning voor de 

penningmeester, dus je hoeft het niet alleen te doen. Het is wel een belangrijke functie dus het zou fijn zijn als deze 

functie ook snel vervuld kan gaan worden. 

 

4. Terugblik seizoenen 2022-2024 (jaarverslag) 

In bijlage 1 is het jaarverslag opgenomen. Hier wordt aandacht gegeven aan de diverse commissies binnen DBN’22 

en wordt door de voorzitter teruggeblikt op de afgelopen twee seizoenen. 

 

5. Financieel jaarverslag 

a) Verslagen 2022-2023 & 20223-2024 

Michael Kusters geeft de leden een toelichting op de financiële verslagen van de afgelopen twee seizoenen, waarbij 

de balansen van OSC’45 en TGG als uitgangspunt zijn gebruikt. Een korte samenvatting: 

 

- Energiekosten zijn erg hoog, dat komt mede doordat men de verwarming aanzet en de deuren open zet. 

Aandachtspunt voor iedereen om hierop te letten. 

-  Veel kosten voor DBN’22 zijn helaas gestegen. Dit is een algemene ontwikkeling, waar de vereniging waakzaam op 

moet zijn. Denk aan de huur van de velden (zeker door het kunstgrasveld) en inkoopkosten clubhuis. 

- Samenvattend staan we er goed voor als DBN’22. Beter dan de clubs OSC’45 en TGG in het verleden afzonderlijk. 

Dat wil niet zeggen, dat het geld vrijelijk kan worden uitgegeven. Het bestuur zal a.d.h.v. de begrotingen kijken waar 

er geld aan besteed kan worden, kritisch moeten blijven en moeten kijken waarmee de stijging van kostenposten 

opgevangen kunnen worden. 

Jeffrey bedankt Michael voor al het werk dat hij gedaan heeft. 



b) Vaststellen begroting 2024-2025 

De begroting wordt door de ALV vastgesteld. 

 

6. Kascontrolecommissie 

 

a) Verslagen 2022-2023 & 20223-2024 +  

b) Vaststellen van verslagen en decharge bestuur 

Pascal leest het verslag voor van de Kascontrolecommissie, waarna de vergadering het bestuur decharge verleent. 

 

c) Verkiezing Kascommissie 

De kascontrole commissie blijft ook voor het komend jaar nog in zijn huidige bezetting zitten. Dank aan Chris, Pascal 

en Jan voor hun betrokkenheid. 

 

7. Vooruitblik voorzitter  
Als club willen wij te allen tijde financieel gezond blijven en niet afhankelijk zijn van leningen of schulden. 
We gaan bewust om met grote investeringen en kijken naar het grotere plaatje. Onze laatste ‘grote’ investering staat 
sinds kort langs het hoofdveld in de vorm van het scorebord! Het ziet er fantastisch uit maar bovenal kan het qua 
sponsoring ook veel geld opleveren. Er is nog 1 plek beschikbaar voor een sponsor, bij interesse graag aanmelden bij 
onze sponsorcommissie. 
 
Wij zullen echter nooit kosten besparen op voetbal gerelateerde zaken zoals ballen, goals en overige materialen, 
omdat dit bijdraagt aan de uitvoering van de sport en de uitstraling richting onze leden. Wij zijn er trots op dat het 
gros van onze leden in nette kleding loopt en zijn de sponsoren die hiervoor zorgen dankbaar! 
 
Met het 1e elftal zullen we altijd voor het hoogst haalbare gaan, maar niet ten koste van alles. Wij willen dat de 
balans goed is tussen het niveau van de jeugd en onze selectie. Ze wisselen hele goede wedstrijden af met wat 
mindere waarbij er voldoende wordt gescoord, maar helaas nog steeds teveel doelpunten tegen krijgen. 
Een plaats bij de top 5 zit er zeker in en het zou mooi zijn als ze een periodetitel binnen halen. 
 
Het uiteindelijke doel is dat onze eigen jeugd sterker is vertegenwoordigd dan externe spelers die worden 
aangetrokken van buitenaf. Maar we zijn ons er ook van bewust dat dit minimaal een 5-jaren plan is. Dit jaar heeft 
de keeper van JO17 bijvoorbeeld verdienstelijk zijn debuut gemaakt bij het 1 e elftal; het zou mooi zijn als meerdere 
teamgenoten zijn voorbeeld volgen. In samenwerking met de staf willen we als bestuur dat het 1e elftal meer 
betrokken wordt bij de jeugd, dit kan op allerlei manieren. 
 

Onze jeugd is echt goed vertegenwoordigd en het kader is een sterk fundament, chapeau voor eenieder die daar ziel 
en zaligheid in steekt! Ik durf bijna met zekerheid te zeggen dat onze 1e teams van de onderbouw het sterkst is van 
alle verenigingen uit Den Bosch en omliggend. Zoals al aangeven door Charaf hebben wij op dit moment een flinke 
wachtlijst, wat betekent dat kinderen graag bij DBN komen voetballen. Dat komt door meerdere factoren, het 
niveau, de organisatie en de ligging van de vereniging. Kinderen uit de buurt moeten gewoonweg bij de 
dichtstbijzijnde vereniging voetballen.  
 
Afgelopen jaar zijn we voor het eerst gestart met het Patrick van Aanholt jeugdtoernooi, een super mooi initiatief 
waar we op voort kunnen boorduren. Wij hopen dan ook van harte dat dit evenement elk jaar kan terug keren op 
ons complex. Daarmee zijn we uniek in Den Bosch en het is een uitgelezen kans om DBN’22 goed op de 
kaart te zetten. 
 

Onze lagere seniorentak verdiend wel de aandacht, door het wegvallen van Joey van der Ree is er momenteel geen 
directe aanspreekpunt voor de senioren. Dit gaat voornamelijk over randzaken zoals scheidsrechters, wedstrijd- en 
tuchtzaken. Gelukkig is er veel onderling contact tussen de trainers en begeleiders via whatsapp. 
Voor de vereniging zijn de lagere senioren ontzettend belangrijk, vaak zijn zij ook vrijwilliger en voetballen hun 
kinderen ook bij DBN. Daarnaast zorgen zij voor inkomsten in het clubhuis wat de aorta is van onze vereniging! 
Uiteraard kan deze functie ook de meerdere personen vervuld worden! Bij interesse graag aanmelden bij de 
vrijwilligerscommissie. 



 
Ons complex is op dit moment al fantastisch, maar we kijken altijd naar goede maar vooral efficiënte investeringen. 
We zijn aan het onderzoeken of het rendabel is om veld 4 (half veld) te verlichten, dit zou weer ruimte bieden om 
nieuwe jongste jeugd te laten starten echter zal het ook weer een aanslag zijn op een veld waar zaterdag 
wedstrijden op gespeeld worden. We zouden gigantisch geholpen zijn met een 2e kunstgrasveld echter zijn we 
hiervoor afhankelijk van de gemeente. Op dit moment zijn andere verenigingen eerder aan de beurt en moeten wij 
andere oplossingen bedenken om zo efficient mogelijk om te gaan met onze accommodatie. Daarnaast zijn de 
jaarlijkse kosten voor een kunstgrasveld 3x hoger dan die voor natuurgras, dit zou betekenen dat ook de contributie 
en eventueel de prijzen aan de bar verhoogd moeten worden. 
 
Al met al zien wij de toekomst rooskleurig tegemoet op zowel sportief als financieel vlak. Wij zijn ons er van bewust 
dat je moet investeren wil je groeien maar zullen altijd kijken naar meerdere opties om tot een goed besluit te 
komen. Daarnaast moeten we niet vergeten dat we met vrijwilligers te maken hebben, de meeste 
hebben naast hun vrijwilligerstaken ook nog een fulltime baan dus wees aub zuinig op hen! Zodra je DBN kleding 
draagt ben je een visitekaartje/ ambassadeur voor DBN, straal dit te allen tijde uit. Een vereniging is voor de leden en 
door de leden, wij zorgen er met zijn allen voor dat DBN’22 goed vertegenwoordigd wordt. 
 
Ik heb het al eerder aangegeven; Velen handen maken licht werk! Meld je aan als vrijwilliger! 

 

8. Vrijwilligerswerk & DBN’22 

Bart geeft aan dat de club niet kan ZONDER vrijwilligers. Er zijn momenteel zo’n 155 vrijwilligers actief binnen 

DBN’22 die 1 of meerdere taken doen. We zijn hier heel erg blij mee. 

De vrijwilligerscommissie gaat bekijken of alle taken (of een groot gedeelte) ingevuld kunnen worden. In het meeste 

ideale scenario gaat ons dit lukken. We hebben er in ieder geval veel vertrouwen in dat we ver gaan komen. Echter, 

misschien moeten we naar andere oplossingen kijken. Bijvoorbeeld door de leden verplicht te stellen per seizoen 4 

uur vrijwilligerswerk te laten doen om zo het voortbestaan van DBN veilig te stellen. De ALV moet hier formeel 

toestemming aan gaan geven. Hiermee is nog niet gezegd dat we dit gaan doen, maar we hebben wel de steun van 

de ALV nodig in het geval we er concrete stappen in willen gaan zetten. 

 

Meest relevante reacties van de aanwezige leden: 

- Karim: Het verplichten van vrijwilligerswerk is een beetje raar en bovendien een rare woordkeuze. Breng eerst in 

beeld wat er gedaan zou kunnen worden door de leden en/of ouders en focus hier op. 

* Dank voor het meedenken. De commissie is hier zeker ook mee bezig en volgt eerst dit pad. Ook gaan ze bekijken 

hoe je vrijwilligers kunt belonen en ook hoe je hierdoor meer mensen erbij kunt krijgen. Er zijn bijvoorbeeld diverse 

apps om vrijwilligers te activeren en te binden aan de club. 

* We gaan bovendien communiceren  naar de ouders wat er gedaan kan worden. Bijvoorbeeld: fluiten van een 

wedstrijd bij de jeugd, opruimen van het zwerfvuil, meehelpen in het clubhuis etc. 

* We gaan ook nadenken over een andere naam dan ‘verplicht vrijwilligerswerk’ 

* Karim wordt uitgenodigd een keer mee te denken met de vrijwilligerscommissie. Andere geinteresseerden zijn van 

harte welkom! 

6 leden stemmen tegen & 21 voor; De vrijwilligerscommissie heeft dus een akkoord om, indien noodzakelijk, 

‘verplicht vrijwilligerswerk’ in te voeren. Dit heeft echter niet de voorkeur.  Ook niet van het bestuur. 

9. Rondvraag 

- Appie geeft aan dat het goed zou zijn wat meer aandacht aan activiteiten voor de jeugd te besteden. Bijvoorbeeld 

feesten of (sport)activiteiten. Er wordt voor de senioren wel regelmatig een feest georganiseerd. 

* Goed punt en dit heeft zeker aandacht vanuit het bestuur. Er is echter eerst aandacht besteed aan het opzetten 

van de interne organisatie. Dit had prioriteit en we hebben helaas onvoldoende vrijwilligers. We komen nu in een 

fase dat we ook meer tijd en aandacht kunnen geven aan andere activiteiten dan alleen de trainingen en 

wedstrijden. We kunnen hier de hulp van de ouders goed bij gebruiken! Evenementen commissie gaat zich ook 

richten op de jeugd/zaterdag. 



 

* We zijn ook bezig met een speciale plek voor de jeugd in ons clubhuis. Het achterste gedeelte wordt ingericht voor 

de kinderen, om deze en hun ouders/begeleiders/opa/oma leuker en langer in het clubhuis te laten blijven. Hier 

wordt hard aan gewerkt, want de jeugd is zeer belangrijk voor DBN’22. 

- Johnny (springt bij) met de opmerking dat we mensen tekort komen om dit allemaal te regelen.  

Kortom GEEF JE OP ALS VRIJWILLIGER VAN DBN’22!!! 

 

10. Sluiting om 21:21 uur 

Iedereen bedankt voor zijn/haar aanwezigheid!  

Op de volgende pagina’s staan de bijlagen! 

  



Bijlage 1 Jaarverslag, inzake ALV, 28 november 2024 
 
De twee seizoenen na de fusie 
Nadat we met goedkeuring van de leden van zowel TGG als OSC’45 zijn gefuseerd tot DBN’22 is er veel werk verzet. Nu alweer 
2,5 jaar geleden! Met dank aan de vele leden die deel hebben genomen aan de diverse sessies en commissies is er een basis 
neergezet waar we verder op zijn gaan bouwen. Speciale vermelding in dit proces ook aan de ‘wijze’ heren Ted, Ton, Michael en 
Jan die geweldig werk hebben verricht tijdens hun talloze gesprekken met de gemeente en die ons, als startende vereniging, een 
hele welkome financiële boost hebben gegeven. Zij hebben samen meer dan 100 jaar bestuurservaring! Zij hebben er 
uiteindelijk voor gezorgd dat we een prima financiële buffer hebben en een gezonde vereniging zijn zonder elke vorm van 
leningen. Daar over meer tijdens het financieel verslag. 
 
Het 1e jaar na de fusie op het complex van TGG op De Donken ging het wennen aan elkaar eigenlijk best wel goed. De club bleef 
groeien qua ledenaantal en teams en dus kwamen er ook capaciteitsproblemen. Niet alleen qua velden, maar ook qua 
vrijwilligers. Gelukkig werd er in Orthen hard gewerkt aan ons prachtige huidige complex, waardoor we in mei 2023 konden 
verhuizen. Dit heeft veel energie gekost, maar we hebben het geflikt. Met heel erg veel dank aan Ton Leijte die als 
‘bouwpastoor’ het hele bouwtraject heeft begeleid. Ook dank aan alle leveranciers, waaronder hoofdsponsor F&J Sluijter die 
soms letterlijk een steentje hebben bijgedragen. Natuurlijk hebben we nog wensen, maar steeds weer maken we stapjes en 
stappen om het complex mooier te maken. Er is nog steeds een capaciteitsprobleem mbt de velden en soms qua kleedkamers, 
maar met dank aan Wim en soms Blauw Wit lukt het ieder weekend weer. 
 
Ook qua vrijwilligers lukt het steeds beter mensen aan ons te verbinden. Het helpt hierbij ook dat we pas nieuwe teams laten 
starten als ouders mee gaan helpen en leden zich steeds meer verbonden voelen. Het gezeur over dingen die (nog) niet geregeld 
zijn, maakt steeds vaker plaats voor meedenken en meehelpen. Dat is fijn, want ook in hoofd- en jeugdbestuur zitten alleen 
maar vrijwilligers. In het interim hoofdbestuur zijn er helaas ook wat mutaties geweest; Wesley en Leroy moesten er vanwege 
hun drukke werk helaas mee stoppen en ook Joey is vanwege deze reden 1 seizoen later gestopt. Gelukkig kreeg de vaste kern 
met Jeffrey, Frank, Charaf en Bart snel ondersteuning van Karima, waardoor alles goed door kan blijven lopen. Ook schuiven bij 
de vergaderingen steeds vaker Gin Nio en Pascal aan om breder met elkaar te praten en discussiëren over relevante zaken 
binnen DBN’22. Maar we zijn er nog niet, op elk vlak kunnen we binnen de vereniging nog ondersteuning gebruiken. Regelmatig 
ontvangen de leden een nieuwsbrief met daarin de vacatures. Oproep aan de leden om hierop te reageren. Het hoeft echt niet 
veel tijd te kosten en het is vaak heel erg leuk en gezellig! 
 
Sinds de start van DBN’22 hebben we flink moeten opschonen qua ledenbestand. Het verschil in aantallen tussen jeugd en 
senioren aantallen is voor OSC’45 en TGG begrippen de afgelopen jaren nog nooit zo klein geweest. Waarbij we zelfs voor de 
jeugd een wachtlijst hanteren omdat vanuit de jeugd het beleid is; EERST KADER DAN KINDEREN. Daarover meer als Charaf aan 
het woord komt. Helaas is het ledenaantal sinds dit jaar wat afgenomen door het terugtrekken van Zaterdag 1 en MO17. We 
merken ook door het seizoen heen dat steeds meer leden over- en inschrijven binnen de gemeente. Op dit moment is de jeugd 
sterker vertegenwoordigd dan de senioren! 
 
We zijn als hoofdbestuur, na de eerste twee seizoen, redelijk tevreden over waar we nu staan. We zitten op een steeds mooier 
wordend sportpark, er heerst een goede sfeer tussen de leden, er is een mooie cultuur groeiende, we werken hard aan onze 
normen en waarden en we kunnen snel anticiperen op dingen die nog niet helemaal lopen zoals we willen. Samen ervaren we 
een positieve sfeer en er komt steeds meer rust in de vereniging en binnen het bestuur. Er ligt een heel stevig fundament, 
waarop we verder kunnen bouwen, maar we moeten ervoor waken dat we niet elke keer dezelfde ‘stenen’ gebruiken. Vele 
handen maken licht werk!  We zijn ambitieus en hebben de mogelijkheden om verder te groeien qua club, maar niet ten koste 
van alles! 
 

Ledenaantallen DBN’22 

Aan het einde van het seizoen 21-22, waar OSC’45 en TGG ophielden te bestaan en samen als een club verder gaan, had OSC’45 

zo’n 205 leden en TGG zo’n 369 leden. Dit zou op papier dus 574 leden zijn, hier moet wel bij vertelt worden dat er nog wel flink 

wat vervuiling in deze aantallen zat i.v.m.  zogenaamde “spook” leden, die al even geen lid meer waren. Er volgde een grote 

schoonmaak actie door de ledenadministratie en in december 2022 waren er 589 leden, wat dus betekent dat we als fusie club 

aan het groeien waren, vooral bij jeugd ging het hard en zo ontstonden de eerste wachtlijsten. Aan het einde van seizoen 22-23, 

het eerste fusie jaar hadden we 687 leden, wat een ongekend aantal was. 

Tijdens de zomervakantie blijven zowel aanmeldingen als ook afmeldingen volgen tijdens de jaarlijkse overschrijving. Met wat 
schommelingen naar boven en beneden zitten we met 651 leden eind mei 2024 nog steeds in een goede flow. 
 
Rondom het 1e 
Tijdens oprichting van DBN’22 kozen we er voor om beide 1 e elftallen in stand te houden omdat hetmogelijk was omdat ze op 
een andere wedstrijddag speelde. We zijn DBN’22 dus gestart met twee eerste teams; zaterdag 1 en zondag 1. Beide teams zijn 
wat moeizamer gestart aan de eerste seizoenen. Zondag 1 heeft zich in seizoen 2022/2023 ternauwernood weten te handhaven 
maar moest er afgelopen seizoen toch aan geloven, degradatie naar de 4e klasse. Gedurende het seizoen 2023/2024 is er ook 



afscheid genomen van hoofdtrainer Ricardo Aguado en werd zijn functie tijdelijk ingevuld door de huidige hoofdtrainer Kevin 
van Zijl. Helaas had het niet het schokeffect waar we op gehoopt hadden want zoals als gezegd, zijn zij roemloos gedegradeerd 
uit de 3 e klasse. 
Zaterdag 1 speelde in het seizoen 2022/2023 al in de laagste klasse. Door de nieuwe indeling kwam daar in het seizoen 

2023/2024 verandering in, er werd een 5e klasse opgericht. Helaas kwam het bestuur na 2 seizoenen tot de conclusie dat 2 1 e 

elftallen niet haalbaar was en heeft zaterdag 1 teruggetrokken uit de competitie. Het koste de staf en het bestuur teveel energie 

om alles draaiende te houden en met het stoppen van good-old Jeroen Beekwilder is er helaas ook een einde gekomen aan dit 

team. Alle goede bedoelingen ten spijt. Dank aan alle betrokken voor hun tijd en energie! 

 

Onze jeugd! 
1. Introductie en Samenvatting 

- De jeugdafdeling van DBN22 heeft een transformatie doorgemaakt van 2 (kleine) afdelingen naar een volledig professionele 

afdeling, mede dankzij inzet van leden van de club. Hier zijn we heel trots op! 

- Visie en doelstellingen van de jeugdafdeling is meer de focus op kwaliteit met behoud van onze waarden, Gezellig Samen 

Thuis! 

 

2. Structuur en Organisatie 

- Samenstelling Jeugdbestuur: 

* Jeugdvoorzitter, Secretaris, Algemene coördinator en tevens vertrouwenspersoon, Hoofd Jeugdopleiding, Adviesorgaan 

* Teams: 

 24 jeugdteams, waarvan 6 in de hoofdklasse en 4 in de 1se klasse; heel er goed voor een relatief kleine club! 

* 111 kinderen op de wachtlijst     

3. Sportieve Resultaten 

- Van de 24 teams, voetballen er dus 6 teams in de hoofdklasse en 4 teams in de eerste klasse! Dat zijn bijna alle selectie 

elftallen in ieder leeftijdscategorie 

- Jeugdscouting van PSV, NEC en Willem II komen regelmatig onze talenten bekijken. Afgelopen jaar hebben 7 spelers stage 

mogen lopen bij een BVO waarvan 2 spelers daadwerkelijk een contract hebben getekend. 

- Voor de ontwikkeling van onze trainers en begeleiders zijn we een samenwerking aangegaan met NOC*NSF, de KNVB en de 

gemeente (S-Sport), waardoor we nu cursussen aanbieden die zowel pedagogische als sportieve aspecten omvatten.  

 
4. Samenwerking en Betrokkenheid 

- De betrokkenheid van ouders is niet alleen wens maar ook een eis om je kind bij DBN22 te laten voetballen. We voelen ons 

zeer maatschappelijk betrokken, maar we zijn GEEN kinderopvang. 

- Samenwerkingen met sportinstanties, scholen, gemeente, andere verenigingen moet leiden tot meer kinderen aan het sporten 

te krijgen waardoor DBN22 een centrale rol heeft in de ontwikkeling van de jeugd(leden). 

 

5. Financiën en Materiaal 

- Deelname aan de Grote Club actie en andere acties, waarvan de opbrengst in de jeugd geïnvesteerd zal worden. 

- DBN’22 heeft middels een gealloceerd budget voor de jeugd ruimte geboden om diensten en producten af te nemen t.b.v. 

professionalisering. 

- Er is een project gestart om een gedeelte van de kantine kindvriendelijk in te richten. Opening hiervan zal begin 2025 zijn en 

gepaard gaan met een evenement voor de jeugd.  

6. Toekomstplannen 

- Meer activiteiten organiseren voor de jeugd; 

- Uitbreiding veldcapaciteit door veld 3 om te ruilen voor een kunstgrasveld; 

- Focus op verdere professionalisering van de jeugdopleiding d.m.v. opgestelde oefenstof en richtlijnen vanuit de technische 

commissie en STDB. 

 

7. Dankwoord 

- DBN22 jeugdafdeling bedankt alle betrokken ouders, trainers, leiders, coördinatoren, jeugd bestuursleden,  vrijwilligers en 

sponsoren voor hun inzet en ondersteuning. 

 



Special team 

Het special team neemt een hele speciale plaats in binnen onze vereniging. We zijn trots op de staf en spelers die de successen 

aaneen hebben geregen, maar ook qua PR veel waarde hebben voor DBN’22. In het seizoen 2023-2024 bestond het Special 

Team ook maar liefst 35 jaar! Veel dank aan iedereen die betrokken is en is geweest bij ons Special Team, met speciale dank aan 

een van de kartrekkers Cor Houdijk. 

 

Financiële commissie 

Zonder een sterke financiële commissie kan een vereniging geen beslissingen nemen. Het is noodzakelijk dat er duidelijk inzicht 

is in de financiële situatie en je kan bouwen en vertrouwen op de mensen (Michael, Jan, Chris en tijdelijk Karima) in de 

commissie. Na de fusie is er veel op ons afgekomen en is er rondom de verbouwing veel geïnvesteerd in het complex en de 

gebouwen. Met veel dank aan Michael Kusters hebben we een belangrijk deel van deze investering weer terug kunnen vorderen 

via de BOSA. Hierdoor is DBN’22 een gezonde vereniging en zijn de financiën dik in orde. Dit wil echter niet zeggen dat we met 

geld gaan smijten. We willen immers gezond blijven en goed beargumenteerde financiële uitgaven doen. Commissieleden veel 

dank! 

 

Sponsorcommissie 

Binnen DBN’22 komen er op verschillende manieren gelden binnen. Naast de contributie en via het clubhuis is een hele 

relevante inkomstenbron sponsorgelden. Dankzij de sponsorcommissie is het hoofdveld binnen no-time gevuld met 

reclameborden. Dit zorgt dus voor belangrijke inkomsten, maar ook voor een geweldige uitstraling van het complex. Dank aan 

alle sponsoren die ons steunen en aan de leden van de sponsorcommissie Robert, Willem, Michael en Peter!! 

 

Samenwerking NIKKI – contributie inning 

Al voor de fusie had NIKKI een samenwerkingsverband met zowel TGG als OSC’45 op gebied van contributie inning, tijdens het 

samengaan heeft ledenadministratie en bestuur rond de tafel gezeten met NIKKI en is besloten om de samenwerking nu met 

DBN’22 voor te zetten. 

NIKKI neemt een zeer groot deel uit handen van de club als het gaat om een van de belangrijkste inkomsten voor een vereniging, 

namelijk de contributie. 

Vanuit DBN’22 heeft de ledenadministratie korte lijntjes met NIKKI en worden maandelijks lijsten uitgewisseld met status van 
betaling, maar ook achterstanden. NIKKI doet de communicatie naar de leden en als er issues dreigen te ontstaan dan wordt er 
gecommuniceerd  met de ledenadministratie. Natuurlijk is de ledenadministratie van DBN’22 nog altijd bereid om 
vragen/opmerkingen omtrent contributie te beantwoorden. 
 
Communicatie Commissie 

Vanaf het begin van de fusie is er een communicatie commissie actief. Dit is niet een commissie die met regelmaat bij elkaar 

komt, maar wel via een appgroep communicatieve zaken binnen DBN’22 oppakt. Denk hierbij aan het ontwikkelen van een 

mooie en actuele website door Thomas en het bijhouden van onze mooie en beeldende verhalen op socialmedia-kanalen door 

Gin Nio (Instagram) en Bart (Facebook). Speciale aandacht graag voor het DBN Kids-kanaal op Instagram! 

 

Vooral in de beginperiode van DBN’22 is er veelvuldig gecommuniceerd met de leden middels DBNieuwsbrieven. De frequentie 

van dit medium is wel verlaagd gedurende het tweede seizoen, maar toch blijft het streven regelmatig op deze manier te 

communiceren binnen de vereniging. 

 

Binnen de communicatie wordt er zoveel als mogelijk gebruik gemaakt van een eigen DBN-huisstijl, zodat het voor iedereen 

herkenbaar is. Ons motto ‘Gezellig Samen Thuis’ komt hierin ook zoveel als mogelijk terug, zoals bijvoorbeeld bij nieuwe 

beachflags en rolbanners.  

 

De communicatie commissie blijft er naar streven DBN’22 op een zo positief mogelijke manier uit te dragen naar buiten, maar 

ook binnen de vereniging. Denk daarbij ook zeker aan vrijwilligers. 

 

Vrijwilligerscommissie 

Vrijwilligers zijn ontzettend belangrijk binnen DBN’22. Een vrijwilligerscommissie is eind seizoen ’23-’24 opgericht om 

vrijwilligers te behouden en te werven. Streven daarbij is dat alle taken over zoveel als mogelijk schouders verdeeld worden en 

leden vooral doen waar ze goed in zijn en waar ze plezier in hebben. De vrijwilligerscommissie bestaat uit Maroesha, Kalung, 

Karima en Bart. 

 

Grote Clubactie 

Vanaf de start van DBN’22 is er een commissie opgericht om inkomsten te genereren vanuit de Grote Clubactie. Deze inkomsten 

worden aangewend voor de jeugd van DBN’22 en/of verfraaiing van het complex. Het eerste seizoen was zeer succesvol met 



een bedrag rond de € 5.000,-! Het tweede seizoen heeft ruim € 1.700,- opgeleverd. Zeer welkome opbrengsten voor de 

vereniging. Met dank aan de commissieleden Peter, Bart en Michael. 

 

Statiegeldactie Coop, Rabo Clubsupport & Scoor voor je Club 

Acties om geld in te zamelen via Rabo Clubsupport en het inleveren van statiegeldflessen bij de Coop zijn niet heel erg succesvol 

geweest, maar hebben toch steeds een paar honderd euro opgeleverd. Dit geld kunnen we uiteraard goed gebruiken, maar het 

zou mooi zijn als we de acties nog succesvoller kunnen maken. Het platform ‘Scoor voor je Club’ is een mooie kans waarmee we 

ook meer willen gaan doen. 

 

Muntenapparaat 

Sinds maart 2024 gebruiken we binnen DBN’22 een muntenapparaat. Hiermee maken we het veiliger en makkelijker voor de 

barmedewerkers. Klanten kunnen afrekenen met speciale DBN-munten en uiteraard via de pin. Het apparaat bleek in het begin 

wel wat storingsgevoelig, maar het lijkt erop dat de kinderziektes voor het grootste gedeelte zijn verdwenen. 

 

Bedrijfsvoetbaltoernooi 

In het verleden werd er bij  OSC’45 een Bedrijfsvoetbaltoernooi georganiseerd. Door Corona is dit helaas een paar jaar niet 

gebeurd, maar met de ingebruikname van het nieuwe complex van DBN’22 is ook deze traditie weer nieuw leven ingeblazen. 

Twee edities hebben er inmiddels weer plaatsgevonden. Dit toernooi levert de vereniging mooie extra inkomsten op en het 

verbeterd het contact met het bedrijfsleven in ’s-Hertogenbosch. Dank aan de vele vrijwilligers die van dit toernooi een succes 

maken! 

 

Kluscommissie & accommodatiebeheer 

Bij een grote vereniging als DBN’22 is er altijd wel iets te klussen. En uiteraard dient alles spik en span te zijn voor de trainingen 

en wedstrijden. Zonder de leden van onze kluscommissie en het accommodatiebeheer zou het complex er echt heel anders uit 

zien. Leden zien en waarderen het werk van onze trouwe vrijwilligers helaas niet altijd, maar ze zijn echt onmisbaar. Heel erg 

veel dank Wim, Henri, Genny, Jan, Henny en Jan; jullie zijn toppers! 

 

Maar laten we ook zeker niet de harde werkers van de Weener Groep (onder leiding van Hans) en ASVZ (onder leiding van Joey) 

vergeten die wekelijks ons complex verfraaien. Daarnaast dank aan de specialistische klussers voor hun bijdragen op het gebied 

van internet/WIFI, TV, veiligheid, schilderwerk enzovoorts; John, Maikel, Geoffrey, Jeffrey, Joey en Jan. 

 

Museum 

Boven naast de sponsorruimte is een mooie ruimte gecreëerd met oude foto’s, naslagwerken en pronkstukken uit het verleden 

van TGG en OSC’45. Leuk om even doorheen te lopen en herinneringen op te halen en fijn dat we de twee pijlers onder DBN’22 

op deze manier een plekje hebben kunnen geven. Dank Frans, Ton, Bart, Henri, Genny en Henny voor jullie energie om deze plek 

te realiseren. 

 

Stemmentellers 

Met enige regelmaat zijn er verkiezingen in Nederland. Vanuit DBN’22 kunnen wij dan gelukkig steeds vertrouwen op een mooie 

en grote groep van vrijwilligers die op zo’n verkiezingsavond stemmen tellen. Leuk om mee te maken en voor DBN’22 een hele 

mooie inkomstenbron! Dank aan al deze stemmentellers!! 

 

Kledingcommissie 

Nog zo’n commissie waar niet iedereen direct stil bij staat, maar die alle leden wel wekelijks keihard nodig hebben. Wij zijn heel 

erg blij met de dames van onze kledingcommissie! Sally-Ann, Linda en Aurora zorgen onder andere voor het beheer,  bestellen, 

uitleveren en overzicht van alle DBN-kleding. Veel dank! 

 

Seniorentoernooi 

Ieder jaar wordt op het einde van het seizoen ons gezellige toernooi voor senioren georganiseerd door Henri, Nicole, Wesley, 

Maikel en Paul. Inmiddels zijn er twee succesvolle edities geweest en deze zijn absoluut voor herhaling vatbaar. Dank voor de 

energie en tijd die jullie hierin stoppen! 

 

Evenementencommissie 

De evenementencommissie zorgt voor de organisatie van diverse activiteiten, die bijdragen aan de gezelligheid, verbondenheid 

en het versterken van onze vereniging. Een aantal van deze activiteiten zijn: Carnaval, Seizoen opening en Sinterklaas.  



De commissie streeft er altijd naar om elk evenement tot een succes te maken en horen graag jullie ideeën of wensen. Samen 

maken we onze vereniging nog levendiger en gezelliger. Ook willen wij alle vrijwilligers die hieraan hebben meegewerkt 

bedanken voor hun inzet. 

Barcommissie & keuken 

We zijn blij te melden dat het op dit moment goed gaat. De bar en snackbar zijn plekken van gezelligheid binnen onze 

vereniging, waar leden en bezoekers elkaar ontmoeten en genieten van een hapje en drankje. 

Kortom: 

Gezelligheid: De bar en snackbar blijven de centrale ontmoetingsplek van onze vereniging. 

Vrijwilligers: We doen een oproep aan leden en ouders om een paar uur te helpen en zo bij te dragen aan deze fijne plek. 

Gezond en gevarieerd: We blijven ons aanbod verbeteren met meer gezonde keuzes en diversiteit. 

Veel dank aan de vaste en invalleden van ons barteam en de keuken. Zij zorgen dat een hele belangrijke inkomstenbron, maar 

zeker ook sociale functie binnen DBN’22 behouden kan blijven. 

 


